
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 30. november 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 228
Ministeren oplyser i sit svar på § 20 spørgsmål nr. S 310, at man kan aflevere
flasker alle steder, hvor der sælges pantbelagte drikkevarer. Det er imidlertid
ikke sandsynligt, at en udsat borger vil blive vel modtaget i et pizzeria med
500 flasker. Vil ministeren oplyse, hvor langt Dansk Retursystem er med at
udvikle en alternativ afleveringsmulighed for tom emballage, og hvornår ud-
satte borgere i bl.a. København mere præcist kan forvente at de nye afleve-
ringsmuligheder er oppe at køre? Vil Dansk Retursystems nye afleveringsmu-
ligheder give mulighed for at give rede penge til flaskesamlerne med det sam-
me, idet udsatte borgere har ofte ikke råder over bankkonti eller kreditkort?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Trine
Torp (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Trine.Torp@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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